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   Πρακτικό συνεδρίασης της Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις  27/01/2020 ημέρα Παρασκευή και ώρα 19.30 μ.μ  

στο Κοινοτικό κατάστημα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού επιδόθηκε η υπ’ 

αριθμό  1/24-01-2020 πρόσκληση προς όλα τα μέλη της Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                   ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1. Αλέξανδρος  Παπαλεξάκης                        7. Κοκολάκης Μάρκος 

2. Σταύρος Γαγάνης                                      

3. Ελευθέριος Παπαλεξάκης                                                                                  

4. Βασίλειος Λιονής 

5. Σταγάκη-Βαρούχα Σπυριδούλα 

6. Βερβερίδης Κωνσταντίνος                                                       

Τα πρακτικά τηρήθηκαν από το μέλος του Τ. Σ. της  Κοινότητας Ατσιποπούλου κο 

Σταύρο Γαγάνη. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 

κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  Ο πρόεδρος απευθυνόμενος στον παριστάμενο 

Αντιδήμαρχο κο Γεωργαλή Γεώργιο και τα μέλη του Συμβουλίου, ευχήθηκε σε όλους 

καλή χρονιά και είπε ότι το 2020 εκτιμά ότι θα είναι μια γόνιμη και δημιουργική 

περίοδος , καθώς είναι προγραμματισμένα πολλά και μεγάλα έργα για την επίλυση 

των σοβαρών προβλημάτων που αντιμετωπίζει η περιοχή μας. Στη συνέχεια 

καλωσόρισε το νέο μέλος του συμβουλίου κο Βερβερίδη Κωνσταντίνο , διδάσκαλο 

κάτοικο της περιοχής, ο οποίος μετά την ορκωμοσία του αντικαθιστά τον αείμνηστο 

Γεώργιο Δαλέντζα, μέλος του Συμβουλίου, που πρόσφατα έφυγε για το μακρινό του 

ταξίδι και είπε ότι όπως μπορούσε να διαπιστώσει  κανείς κατά την εξώδιο 

ακολουθία, η Κοινότητα έπραξε στο ακέραιο το καθήκον της, με τη συμμετοχή όλων 

των μελών του Τ.Σ της Κοινότητας Ατσιποπούλου, την κατάθεση στεφάνου και τον 

αποχαιρετισμό του εκλιπόντος από τον Πρόεδρο. 

Σκεπτικό 1 

Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέμα : «Λήψη απόφασης για την ανάθεση καθηκόντων 

στα μέλη του Τοπικού Συμβουλίου» 

 Ο πρόεδρος είπε ότι το θέμα αυτό υπήρχε και στην ημερησία διάταξης της 

προηγούμενης συνεδρίασης του Συμβουλίου της Κοινότητας, επειδή όμως την 

περίοδο εκείνη ο Γεώργιος Δαλέντζας ήταν στην εντατική του νοσοκομείου, είπαμε 

να μην το συζητήσουμε και για το λόγο αυτό το συμπεριλάβαμε στην ημερησία 
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διάταξη της σημερινής συνεδρίασης. Προτείνω λοιπόν, ως εκπαιδευτικός που είναι, 

να αναλάβει ο κος Βερβερίδης τα θέματα, της παιδείας. Σύμφωνα με τον νόμο το 

Τοπικό Συμβούλιο κάνει εισηγήσεις προς τον Δήμο για την εύρυθμη λειτουργία όλων 

των εκπαιδευτικών ιδρυμάτων της περιοχής μας. 

Στον κο Παπαλεξάκη Ελευθέριο ανατίθενται τα θέματα καθημερινότητας και στον κο 

Γαγάνη Σταύρο ο συντονισμός των αρμοδίων οργάνων και μέσων κατά τις εορτές και 

τελετές . 

Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη σε ψηφοφορία και το Συμβούλιο της  

Κοινότητας μετά από διαλογική συζήτηση: 

Απόφαση 1 

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

 Συμφωνεί με την πρόταση του Προέδρου και ορίζει τα μέλη του Τοπικού 

Συμβουλίου της Κοινότητας Ατσιποπούλου, Βερβερίδη Κωνσταντίνο υπεύθυνο 

εκπαιδευτικών θεμάτων , Παπαλεξάκη Ελευθέριο υπεύθυνο θεμάτων 

καθημερινότητας και Γαγάνη Σταύρο υπεύθυνο συντονισμού Κοινοτικών 

εκδηλώσεων. 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                               Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

 

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                            ΣΤΑΥΡΟΣ ΓΑΓΑΝΗΣ            

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                                                                                                              
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ΠΡΑΚΤΙΚΟ 1/2020    

    Πρακτικό συνεδρίασης της Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις  27/01/2020 ημέρα Παρασκευή και ώρα 19.30 μ.μ  

στο Κοινοτικό κατάστημα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού επιδόθηκε η υπ’ 

αριθμό  1/24-01-2020 πρόσκληση προς όλα τα μέλη της Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                   ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1. Αλέξανδρος Παπαλεξάκης                        7. Κοκολάκης Μάρκος 

2. Σταύρος Γαγάνης                                      

3. Ελευθέριος Παπαλεξάκης                                                                                  

4. Βασίλειος Λιονής 

5. Σταγάκη-Βαρούχα Σπυριδούλα 

6. Βερβερίδης Κωνσταντίνος                                                       

Τα πρακτικά τηρήθηκαν από το μέλος του Τ. Σ. της  Κοινότητας Ατσιποπούλου κο 

Σταύρο Γαγάνη. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 

κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  

Σκεπτικό 2 

Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέμα «Λήψη απόφασης για τη μοναδικότητα και 

αναγκαιότητα αγοράς οικοπέδου ιδιοκτησίας Νικολιδάκη Ευαγγελίας επί της 

οδού Ιδομενέως της Κοινότητας Ατσιποπούλου.»  

Ο Πρόεδρος  είπε ότι το οικόπεδο αυτό επιφάνειας 500,27 μ² έχει πρόσωπο επί της 

οδού Ιδομενέως και βρίσκεται στη θέση «Λουρί» Ανατολικά και πολύ κοντά στην 

εκκλησία του Αγίου Ελευθερίου, από όπου διέρχεται η Παλαιά Εθνική Οδός 

Ρεθύμνου-Χανίων. Στην περιοχή αυτή εκτός του Ιερού Ναού υπάρχει και μεγάλος 

αριθμός άλλων δραστηριοτήτων, όπως καφετέριες, υπεραγορά, τραπεζικό μηχάνημα 

αυτόματης ανάληψης, το 1
ο
 Νηπιαγωγείο Ατσιποπούλου, ταχυδρομικές 

γραμματοθυρίδες και ο παιδικός σταθμός Ατσιποπούλου και αυτό έχει ως 

αποτέλεσμα να συγκεντρώνεται επί καθημερινής βάσεως μεγάλος αριθμός ΙΧ 

οχημάτων και όχι μόνο, που απαιτούν χώρους στάθμευσης που δεν υπάρχουν. Η 

περιοχή εξυπηρετείται από ένα πολύ μικρό χώρο του Δήμου μόλις 100μ² που 

βρίσκεται το τραπεζικό μηχάνημα αυτόματης ανάληψης και οι γραμματοθυρίδες και  
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ένα άλλο ακίνητο 200μ² που διατίθεται αφιλοκερδώς από κάτοικο της περιοχής και τα 

οποία δεν επαρκούν για την κάλυψη των αναγκών. 

Για τον λόγο αυτό αναζητήθηκαν αδόμητα οικόπεδα στην περιοχή για αγορά και το 

μοναδικό που βρέθηκε για πώληση ήταν το αναφερόμενο οικόπεδο της κας 

Νικολιδάκη Ευαγγελίας επί της οδού Ιδομενέως. 

Το Τοπικό Συμβούλιο Κοινότητας Ατσιποπούλου βάσει του άρθρου 84 παράγραφος 

20 του προγράμματος «ΚΛΕΙΣΘΕΝΗΣ Ι», έχει την αρμοδιότητα να διατυπώνει 

προτάσεις για τις υπηρεσιακές μονάδες του Δήμου για τις οποίες συντρέχουν 

δυνατότητες λειτουργίας τους στην κοινότητα, με κριτήριο ότι θα συμβάλουν στην 

καλύτερη εξυπηρέτηση των δημοτών και στην ανάπτυξη της περιοχής και γι’ αυτό 

προτείνω τη λήψη απόφασης για εισήγηση στον Δήμο της αγοράς του οικοπέδου 

αυτού ως αναγκαίου και μοναδικού στην περιοχή για χρήση ως χώρου στάθμευσης 

ΙΧ οχημάτων, του οποίου το τίμημα εκτιμώ ότι δεν θα υπερβεί τις 50.000,00€, ποσό 

το οποίο έχει ορίσει η ιδιοκτήτρια ως τιμή πώλησης του. Το ακριβές τίμημα θα 

προκύψει από διαβούλευση με την ιδιοκτήτρια. 

Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη σε ψηφοφορία και το Συμβούλιο της  

Κοινότητας μετά από διαλογική συζήτηση: 

Απόφαση 2 

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

 Συμφωνεί με την πρόταση του Προέδρου για εισήγηση στον Δήμο της αγοράς 

του οικοπέδου της κας Νικολιδάκη Ευαγγελίας στην οδό Ιδομενέως της 

Κοινότητας Ατσιποπούλου  ως αναγκαίου και μοναδικού στην περιοχή για χρήση 

ως χώρου στάθμευσης ΙΧ οχημάτων. 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                               Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

 

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                            ΣΤΑΥΡΟΣ ΓΑΓΑΝΗΣ            

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                                                                                                              
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ΠΡΑΚΤΙΚΟ 1/2020    

    Πρακτικό συνεδρίασης της Δημοτικής Κοινότητας Ατσιποπούλου 

Η συνεδρίαση έγινε στις  27/01/2020 ημέρα Παρασκευή και ώρα 19.30 μ.μ  

στο Κοινοτικό κατάστημα  Ατσιποπούλου, υπό την Προεδρία του Προέδρου της  

Κοινότητας Ατσιποπούλου κ. Παπαλεξάκη Αλέξανδρου, αφού επιδόθηκε η υπ’ 

αριθμό  1/24-01-2020 πρόσκληση προς όλα τα μέλη της Κοινότητας. 

 

           ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ                   ΑΠΟΝΤΑ ΜΕΛΗ 

1.  Αλέξανδρος  Παπαλεξάκης                        7. Κοκολάκης Μάρκος 

2. Σταύρος Γαγάνης                                      

3. Ελευθέριος Παπαλεξάκης                                                                                  

4. Βασίλειος Λιονής 

5. Σταγάκη-Βαρούχα Σπυριδούλα 

6. Βερβερίδης Κωνσταντίνος                                                       

Τα πρακτικά τηρήθηκαν από το μέλος του Τ. Σ. της  Κοινότητας Ατσιποπούλου κο 

Σταύρο Γαγάνη. Ο κ. Πρόεδρος, αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 

κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης.  

Σκεπτικό 3 

Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε το θέμα «Λήψη απόφασης για τη διοικητική αποβολή 

του κου Μάρκου Ευαγγέλου Τσίβη από καταπατηθέντα δημοτικό δρόμο στη 

θέση «Κάτω Αγία Μαρίνα» της Κοινότητας Ατσιποπούλου» 

  Ο πρόεδρος είπε ότι από τον κύριο Γιαννούλη Εμμανουήλ ιερέα της Κοινότητας 

Αστιποπούλου και την κα Γεωργαλή Αναστασία κάτοικο Ατσιποπούλου, υποβλήθηκε 

από κοινού στην Κοινότητα ή από 8 Απριλίου  2019 έγγραφη καταγγελία των για 

καταπάτηση από τον κο Μάρκο Ευαγγέλου Τσίβη τμήματος δημοτικού δρόμου στην 

εκτός σχεδίου θέση «Κάτω Αγία Μαρίνα» της Κοινότητας Ατσιποπούλου, το οποίο 

εκείνοι είχαν παραχωρήσει από τις παρακείμενες ιδιοκτησίες τους, με αποτέλεσμα να 

μη μπορούν να εισέλθουν γιατί είναι ο μοναδικός δρόμος που οδηγεί σε αυτές. 

 Η αίτηση τους συνοδευόταν από φωτογραφία στην οποία απεικονίζεται το 

συρματόπλεγμα , το υπ ’αριθμό 22.066/22Δεκεμβρίου 1997 συμβόλαιο της 

συμβολαιογράφου Ιωάννας  Παπαδοπετράκη στο οποίο αναφέρεται ο υπάρχων 

δρόμος και το αριθμό 2209/10  Ιανουαρίου 1999 πιστοποιητικό μεταγραφής. 
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Από επί τόπου μετάβαση του Προέδρου της Κοινότητας διαπιστώθηκε ότι το τμήμα 

αυτό του δρόμου, μήκους 80 περίπου μέτρων έχει κλειστεί με συρματόπλεγμα, ενώ 

αφήνεται  μικρού πλάτους λωρίδα, ενός περίπου μέτρου, για τη δυνατότητα εισόδου 

πεζή στις ιδιοκτησίες των καταγγελλόντων. 

 Το γεγονός αναφέρθηκε εγγράφως από την Κοινότητα στη Διεύθυνση Υπηρεσίας 

Δόμησης του Δήμου και κατόπιν εγγράφου εντολής της ,έγινε έρευνα στο αρχείο της 

πρώην Κοινότητας Ατσιποπούλου, στο οποίο δεν ανευρέθηκαν στοιχεία για τη 

δημιουργία αυτού του δρόμου. Από πληροφορίες όμως που συλλέξαμε από διάφορες 

πηγές, ο δρόμος συνολικού μήκους 300 περίπου μέτρων διανοίχθηκε το έτος 1991 με 

μέριμνα της τότε Κοινότητας Ατσιποπούλου από παραχωρήσεις τμημάτων των 

εκατέρωθεν ιδιοκτησιών και έκτοτε εξυπηρετεί αόριστο αριθμό ατόμων. 

 Στο συγκεκριμένο όμως περιφραχθέν τμήμα του δρόμου, η παραχώρηση έγινε μόνο 

από την πλευρά των ιδιοκτησιών των καταγγελλόντων. Η ιδιοκτησία του κου 

Μάρκου Τσίβη δεν παραχώρησε τμήμα της. Στο τμήμα αυτό μέχρι και πρόσφατα 

υπήρχε άθικτος τοίχος από παλιά ξηρολιθιά που όπως φαίνεται αφαιρέθηκε. από τον 

ίδιο για να παρουσιάσει το τμήμα αυτό του δρόμου σαν συνέχεια της ιδιοκτησίας του. 

 Όπως φαίνεται και από το Νοέμβριου 2001 Τοπογραφικό Διάγραμμα της 

τοπογράφου μηχανικού Ραλλού Γαληνού, που κατατέθηκε μεταγενέστερα στην 

κοινότητα από τους καταγγέλλοντες, ο δρόμος αυτός συνεχιζόταν και δυτικότερα 

κατά 37 περίπου μέτρα από παραχώρηση της τότε ιδιοκτησίας κληρονόμων 

Σωμαθιανού Κωνσταντίνου (σημερινή ιδιοκτησία του Βάνταρη Κυριάκου). Η 

παραχωρηθείσα αυτή έκταση για τη συνέχιση του δρόμου ενσωματώθηκε από τον κο 

Μάρκο Τσίβη στη δική του ιδιοκτησία και δεν αποτυπώθηκε στο κτηματολόγιο ο 

δρόμος , όπως δήλωσε ο σημερινός ιδιοκτήτης κος Βάνταρης Κυριάκος, ο οποίος και 

παρέδωσε στους καταγγέλλοντες το αντίγραφο του τοπογραφικού διαγράμματος. 

 Παρόλα τα προαναφερθέντα που εγγράφως γνωστοποιήθηκαν στην Υπηρεσία 

Δόμησης του Δήμου, τις τελευταίες μέρες πήραμε εντολή από το αρμόδιο γραφείο 

της Υπηρεσίας Δόμησης του Δήμου  να λάβουμε για το θέμα αυτό και απόφαση του 

Τοπικού Συμβουλίου της Κοινότητας, όπως ορίζει ο νόμος και για τον λόγο αυτό 

συμπεριλήφθηκε στα θέματα της σημερινής Ημερησίας Διάταξης. 
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 Σχετικά με αυτό ο Πρόεδρος ολοκληρώνοντας είπε ότι σύμφωνα με την παράγραφο 

1 του άρθρου 84 του προγράμματος «Κλεισθένη» το Τοπικό Συμβούλιο είναι 

υπεύθυνο για την προστασία της Δημοτικής Περιουσίας στα όρια της Κοινότητας και 

έχει καθήκον να αναφέρει αμελλητί  στο Δήμαρχο ή στον αρμόδιο Αντιδήμαρχο, 

ζημιές ή προσβολές των ιδιοκτησιακών δικαιωμάτων του Δήμου.  

Για το λόγο αυτό προτείνω τη λήψη απόφασης και εισήγησης στο  Δήμο να προβεί 

στις δέουσες ενέργειες για την αφαίρεση του συρματοπλέγματος και την 

απελευθέρωση του τμήματος αυτού του Δημοτικού Δρόμου. 

Μετά τα παραπάνω ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη σε ψηφοφορία και το Συμβούλιο της  

Κοινότητας μετά από διαλογική συζήτηση: 

Απόφαση 3 

                                       ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ 

 Συμφωνεί με την πρόταση του Προέδρου για εισήγηση στον Δήμο να προβεί 

στις απαραίτητες ενέργειες προκειμένου να αφαιρεθεί το συρματόπλεγμα που 

έχει τοποθετηθεί στο τμήμα του δημοτικού δρόμου στην εκτός οικισμού  θέση 

«Κάτω Αγία Μαρίνα» Κοινότητας Ατσιποπούλου 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                               Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ                                      ΤΑ ΜΕΛΗ Τ.Σ. 

 

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ                            ΣΤΑΥΡΟΣ ΓΑΓΑΝΗΣ            

ΠΑΠΑΛΕΞΑΚΗΣ                                                                                                              
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Όταν ολοκληρώθηκε η συζήτηση των θεμάτων ημερησίας διάταξης ο πρόεδρος 

προχώρησε στην ενημέρωση των μελών του Τ.Σ της Δημοτικής Κοινότητας για τα 

ακόλουθα θέματα: 

1. Για το έργο της «Αποχέτευσης των δευτερευόντων δικτύων του 

οικισμού Ατσιποπούλου Βιολί Χαράκι και Πανοράματος» 

Το έργο με προϋπολογισμό μαζί με ΦΠΑ 6 εκατομμυρίων ευρώ από τις 

πιστώσεις του ΕΣΠΑ έχει δημοπρατηθεί, έχει συμβασιοποιηθεί με την 

ανάδοχο κοινοπραξία «Δομική Κρήτης-Τάλως» και αναμένεται να αρχίσει η 

κατασκευή του τις αμέσως επόμενες ημέρες. 

 Για την ιστορία στην περιοχή μας είχαν προηγηθεί δύο έργα. Ένα επί Δήμου 

Νικηφόρου Φωκά που αφορούσε την  κατασκευή των πρωτευόντων αγωγών 

των παραλιακών κοινοτήτων Ατσιποπούλου, Πρινέ  και Γεράνι 

προϋπολογισμού  5 εκατομμυρίων ευρώ και ένα άλλο πρόσφατα από τον 

Δήμο προϋπολογισμού 600.000,00€  για την ολοκλήρωση των πρωτευόντων 

αγωγών στην Κοινότητα Ατσιποπούλου και την κατασκευή των 

αντλιοστασίων στο «Καμάρι» του Γερανίου, τη Ζουρίδα και στο Βόρειο άκρο 

του πλακοσκεπή στο Ατσιπόπουλο. 

 Την προηγούμενη Παρασκευή κληθήκαμε στα γραφεία της ΔΕΥΑΡ και 

παρουσία όλων των εμπλεκομένων παραγόντων, ενημερωθήκαμε για τον 

τρόπο εκτέλεσης του έργου. Μας είπαν ότι οι εργασίες θα ξεκινήσουν άμεσα 

σε δύο μέτωπα. Το ένα στον οικισμό του Πανοράματος και το άλλο στον 

οικισμό του Βιολί Χαράκι και συγκεκριμένα στην οδό Θυμιανής μετά την 

οικία Κρεβατσούλη  με κατεύθυνση προς τα Νότια, ώστε να συμπεριλάβει 

τους δρόμους Μακρυγιάννη και Γιαμπουδάκη. 

2. Ηλεκτροφωτισμός Γηπέδου ΕΑΠ  

   Το έργο προϋπολογισμού 100.000,00€ έχει δημοπρατηθεί και αναμένεται  

    η συμβασιοποίησή του. 

3. Ασφαλτόστρωση Δρόμου Γυμνασίου και Λυκείου Ατσιποπούλου προς 

Γάλλου –Πανεπιστήμιο. 

Για το έργο προϋπολογισμού 260.000,00 € συγκεντρώθηκαν 14 υπεύθυνες 

δηλώσεις ιδιοκτητών από τις ιδιοκτησίες των οποίων πρόκειται να γίνουν 

διαπλατύνσεις και αναμένεται να δημοπρατηθεί άμεσα. 
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4. Ανάπλαση Ιστορικού Κέντρου Ατσιποπούλου 

Το έργο προϋπολογισμού 600.000,00€ πρόκειται να δημοπρατηθεί άμεσα  

γιατί καθυστερούσε λόγω του ότι δεν είχε ολοκληρωθεί η διαδικασία του 

έργου της αποχέτευσης των οικισμών μας. Εκτιμώμενος χρόνος έναρξης 

των εργασιών, το καλοκαίρι του τρέχοντος έτους. Θα συμπεριληφθεί και η 

υπογειοποίηση τμήματος του δικτύου ΔΕΗ και ΟΤΕ συνολικού 

προυπολογισμού 150.000,00€. 

5. Διαπλάτυνση δρόμου προς το 2
ο
 Δημοτικό Σχολείο Ατσιποπούλου 

Για το έργο προϋπολογισμού 150.000,00€ συγκεντρώνονται οι υπεύθυνες 

δηλώσεις για διαπλατύνσεις ιδιοκτησιών όπου απαιτούνται και η σύνταξη 

της μελέτης για τη δημοπράτησή του. 

6. Κατασκευή παράκαμψης Ατσιποπούλου 

Για τα έργο προϋπολογισμού 140.000,00 € συγκεντρώνονται οι υπεύθυνες 

δηλώσεις ιδιοκτητών για διαπλατύνσεις και συντάσσεται η μελέτη για τη 

δημοπράτησή του. 

7. Φωτισμός δρόμου Παλαιάς Εθνικής Οδού από το στρατόπεδο μέχρι 

τον Κόμβο Ατσιποπούλου. 

Με ενέργεια της Αντιπεριφέρειας έχει γίνει σχετική μελέτη από τη ΔΕΗ 

προυπολογισμού 40.000,00 για την επέκταση του δημοτικού φωτισμού 

μέχρι τον Κόμβο Ατσιποπούλου. Η αντιπεριφέρεια έχει δεσμευτεί για τη 

διάθεση αυτού του ποσού. Από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου 

αναζητείται πίστωση για την κατασκευή στο τμήμα αυτό της Παλαιάς 

Εθνικής Οδού και πεζοδρόμιο. Θα γίνει η προσπάθεια ώστε στο τμήμα 

αυτό ο φωτισμός και το πεζοδρόμιο να γίνουν κατά το πρότυπο της 

Λεωφόρου Σταμαθιουδάκη της οποίας αποτελεί συνέχεια. 

 Μετά την ολοκλήρωση της ενημέρωσης των μελών από τον Πρόεδρο της 

Κοινότητας, το νέο μέλος του Τ.Σ. κος Κωνσταντίνος Βερβερίδης 

κατέθεσε έγγραφη πρόταση με τίτλο «Προγραμματικοί στόχοι  για την 

Κοινότητα Ατσιποπούλου-Βιολί Χαράκι και Πανόραμα» το οποίο θα 

τεθεί υπόψη των μελών , στη επόμενη συνεδρίαση του Συμβουλίου. 


